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Tid:  Tirsdag den 06. april 2020 kl. 19.00

Sted:   Videokonference

Deltagere: Vilhelm Kent, Torben Steen Nielsen, Tove Stub, Camilla Paludan, John Olsen og Jan Staugaard 

Ikke på: Jette Jacobsen 
________________________________________________________________________________________

Dagsorden:

01. Forslag fra Lejerbo om ændring af ordningen for ejendomsinspektør etc.

02. Eventuelt.
________________________________________________________________________________________

Referat
Afdelingsbestyrelsesmøde

Ad 01.  Vilhelm Kent sagde, at eneste punkt på dagsordenen var en videre diskussion omkring Lejerbos forslag om  
 ændring at organiseringen af ejendomsinspektør-ordningen.

 Torben Steen Nielsen sagde at han havde diskuterer for og imod med såvel Vilhelm som John og var kom- 
 met frem til, at Flintemarken havde flest fordele frem for ulemper ved den nye ordning. Han mente derfor, at  
 vi skulle sige ja til den nye ordning.

 Vilhelm Kent sagde, at hans store skepsis gik på, om ikke de små afdelinger kom i klemme i "systemet".  
 Det var i organisationsbestyrelses-regi af beslutningen skulle tages, hvor man var forpligtet til at se på alle  
 afdelinger samlet og ikke en enkelt. Men, da disse afdelinger alle (på nær én) havde tilkendegivet, at man gik  
 ind for den nye ordning, mente han også, at Flintemarken kunne tiltræde den.

 Bestyrelsen diskuterede herefter ordningen i detaljer og man enedes om at tiltræde den.

Ad 02. Tirsdag den 7. april ville de af bestyrelsesmedlemmerne der kunne, inspicere affalds-øerne og beslutte, hvor  
 der kunne genetableres parkeringspladser for biler med handicap-tilladelse

Mødet sluttede kl. 19:40.
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